

50 GR - 30 UTILISATIONS

LE MASQUE *après-soleil*

Le masque après-soleil protège les cheveux des effets néfastes du soleil, renforce et nourrit la fibre capillaire. Il gaine et illumine les longueurs tout en prévenant l'apparition des fourches.

Pour : les cheveux fragilisés en été, adapté à tous les types de cheveux même colorés et sensibles

PROTÈGE • COMBLE • NOURRIT

85% déclarent que le masque soigne visiblement les longueurs et pointes*.

80% déclarent que le masque répare et renforce visiblement la fibre capillaire.*



LES ACTIFS PHARES :

KÉRATINE VÉGÉTALE

Comble et renforce la fibre capillaire fragilisée par les agressions de l'été et prévient l'apparition des fourches
Royaume-Uni

EXTRAIT HUILEUX D'OYAT DES DUNES

récoltés à la main sur les dunes de l'Île de Ré, cet extrait huileux unique adoucit et assouplit les cheveux
France

La formule en détails :

Conseils de vente :

- ✓ Parfum solaire, aux notes de citron et d'orange, au cœur très floral et fond vanillé
- ✓ 13 ingrédients dont 10 fabriqués en France
- ✓ Forme unique de galet, idéal pour appliquer sur les pointes et longueurs
- ✓ Idéal pour les cheveux fragilisés en été, par le soleil, le sel, le sable, le chlore qu'importe la destination
- ✓ Formulé pour convenir à tous (vegan, sans allergène, sans gluten ni huile essentielle)
- ✓ Texture fondante qui se transforme en lait au contact de l'eau

CONSEILS D'UTILISATION

Après avoir rincé le shampooing, faire glisser sur les longueurs et pointes mouillées. Laisser poser 5 minutes. Rincer. Reposer le masque en évitant de le laisser au contact de l'eau pour qu'il ne fonde pas prématurément, par exemple sur un porte-savon. Pour compléter la routine, utiliser le soin après-shampooing pour sceller l'hydratation et faciliter le coiffage.

SILYBUM MARIANUM SEED OIL, ARACHIDYL/BEHENYL ALCOHOL, ARACHIDYL/BEHENYL BETAINE ESYLATE, ZEA MAYS STARCH, OLEA EUROPAEA FRUIT OIL, POLYGLYCERYL-4 OLEATE, HYDROGENATED OLIVE OIL, ARACHIDYL ALCOHOL, GLYCERIN, HELIANTHUS ANNUUS HYBRID OIL, BEHENYL ALCOHOL, AQUA, HELIANTHUS ANNUUS SEED OIL, ILLITE, PARFUM, ARACHIDYL GLUCOSIDE, MICA, HYDROLYZED VEGETABLE PROTEIN, HYDROLYZED PEA PROTEIN, ROSMARINUS OFFICINALIS EXTRACT, CI 77891, AMMOPHILA ARENARIA ROOT EXTRACT, TOCOPHEROL, GLUCOSE, SODIUM BENZOATE, POTASSIUM SORBATE.

FORMAT	EAN	COLISAGE
50GR	3770014568830	x10

*résultats obtenus lors d'un test d'usage sur un panel de 20 personnes au cuir chevelu sensible dans des conditions normales d'utilisation

50 GR - 30 USES

THE CARE MASK

after-sun

The after-sun mask protects hair from the harmful effects of the sun, strengthening and nourishing the hair fibre. It coats and illuminates the lengths while preventing the appearance of split ends.

For: for fragile hair in summer, suitable for all hair types, including coloured and sensitive hair

PROTECTS • FILLS IN • NOURISHES

85% say that the mask visibly cares for their lengths and ends*.

80% say that the mask visibly repairs and strengthens the hair fibre*.



KEY ASSETS :

PLANT KERATIN

Fills in and strengthens hair fibre weakened by summer aggressions and prevents the appearance of split ends.

United Kingdom

OILY EXTRACT OF DUNE GRASS

harvested by hand from the dunes of the Île de Ré, this unique oily extract softens and smoothes hair

France

The formula in detail:

- ✓ A sunny fragrance with notes of lemon and orange, a very floral heart and a vanilla base.
- ✓ 13 ingredients including 10 made in France
- ✓ Unique pebble shape, ideal for applying to ends and lengths

Sales tips:

- ✓ Ideal for hair weakened in summer, by the sun, salt, sand, chlorine whatever the destination
- ✓ Formulated to suit everyone (vegan, allergen-free, gluten-free and essential oil-free).
- ✓ Melting texture that transforms into milk on contact with water

INSTRUCTIONS OF USE

After rinsing off the shampoo, glide over wet lengths and ends. Leave for 5 minutes. Rinse off. Rest the mask, avoiding leaving it in contact with water so it doesn't melt prematurely, for example on a soap dish. To complete the routine, use conditioner to seal in moisture and make styling easier.

SILYBUM MARIANUM SEED OIL, ARACHIDYL/BEHENYL ALCOHOL, ARACHIDYL/BEHENYL BETAINE ESYLATE, ZEA MAYS STARCH, OLEA EUROPAEA FRUIT OIL, POLYGLYCERYL-4 OLEATE, HYDROGENATED OLIVE OIL, ARACHIDYL ALCOHOL, GLYCERIN, HELIANTHUS ANNUUS HYBRID OIL, BEHENYL ALCOHOL, AQUA, HELIANTHUS ANNUUS SEED OIL, ILLITE, PARFUM, ARACHIDYL GLUCOSIDE, MICA, HYDROLYZED VEGETABLE PROTEIN, HYDROLYZED PEA PROTEIN, ROSMARINUS OFFICINALIS EXTRACT, CI 77891, AMMOPHILA ARENARIA ROOT EXTRACT, TOCOPHEROL, GLUCOSE, SODIUM BENZOATE, POTASSIUM SORBATE.

FORMAT	EAN	PACKING
50GR	3770014568830	x10

*Results obtained during a use test on a panel of 20 people with sensitive scalps under normal conditions of use.